
Bidrag till laddning 
till el-bilar
Styrelsen har beslutat att den som 
skaffar el-bil kan söka bidrag 
med maximalt  5000 kronor till 
att ordna laddningen invid huset.

Det betyder att föreningen tar 
kostnaden för att dra fram  
godkända kablar, som först  mon-
terats av behörig och godkänd 
el-firma, från bilägarens el-cen-
tral till husfasden. Sedan får man 
själv bekosta det laddsystem som  
ska användas.

Bidraget införs retoraktivt så att 
de som redan monterat elbils- 
laddare har rätt att söka bidraget.

Laddning av el-bilar i garagen 
berörs inte av detta.

Årets julklapp 
till Salmings fond
Ingen kan väl 
ha missat att  
hockeylegend-
aren Börje  
Salming  
drabbats av 
den obotliga  
muskelsjuk- 
domen ALS,  
Amyotrofisk  lateralskleros.

Ännu finns inget botemedel mot 
ALS men det pågår forskning 
både i Sverige och utomlands.

Styrelsen för brf Stålet ger varje 
år föreningens julklapp på 6000 
kronor till välgörande ändamål. 

I år går julgåvan till Börje  
Salmings ALS-stiftelse som 
stöder forskning som ska  
förbättra behandlingen av ALS. 
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Månadsavgifterna höjs

De nya  månadsavgifterna  
blir från 1 januari 2023
l Lägenheter: 4015:-
l Garage: 450:-

Styrelsen för brf Stålet har beslutat 
att höja månadsavgifterna för  
boendet - respektive garagen - från 
och med 1 januari 2023.

Detta informerades om vid  
föreningens höstmöte som hölls  
onsdagen 16 november.

Höjningen blir tio procent eller 
315 kronor i månaden för boendet 
medan avgifterna för garagen höjs 
med 50 kronor. Orsakerna till detta 
är flera:

‒ Den höga inflationen slår hårt 
även mot Stålet, säger Kjell Öberg,  
föreningens ordförande:

‒ Vi ser tydligt att höjningar är på 
gång av såväl el,  sophämtning som  
fjärrvärme samt andra avgifter under 
nästa år.

‒ Dessutom tycks räntorna stiga 
vilket gör att kostnaderna för ett par 
av våra lån som ska sättas om ökar  
ytterligare.

Höstens medlemsmöte, som för 
första gången hölls i PRO- 
lokalen i Örnäsets centrum, samlade 
cirka 40 medlemmar som fick veta 
att föreningen har slagit till   
bromsarna när det gäller större 
planerade investeringar under 2023.  

Orsaken till detta är att Stålet vill 
öka de egna reserverna för framtida 
behov i området.

‒ Några mindre satsningar räknar vi 
dock att göra under året. Statusen på 
balkongerna ska undersökas och de 
som är i akut behov av reparation ska  
självfallet åtgärdas, säger Kjell.

Styrelsen berättade också att de  
gamla slitna grillplatserna ska bytas 
ut mot nya fräscha med sittplatser.

Pengar har även avsatts för de som  
planerar att skaffa el-bil. 

Reglerna för detta finns i spalten till 
höger.
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